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Opening en vaststelling agenda 
Toevoeging voor de agenda; incident omtrent groep 6 Hoevenbraak.  
Contactpersoon omtrent kas (Beste Idee) TG en HD.  
 
Resultaten Medio 
Rekenen op de goede weg. Implementatie nieuwe methode (Pluspunt) loopt. DMT technisch lezen 
vereist een interventie. Karakter lezen voor groep 6 t/m 8 en Zo Leer Je Kinderen Lezen/Spellen in de 
groepen 4 & 5. In groep 4 Wijbosch laat deze interventie na 6 weken al een mooi resultaat zien.  
 
B-toets groep 8 zal afgenomen blijven worden. Het heeft wel de voorkeur om dit begin oktober te 
plannen, zodat er meer tijd is om de resultaten te analyseren en vanuit daar te werken aan nieuwe 
doelen.  
 
JB zal PP uitnodigen voor de eerste vergadering volgend schooljaar. Zij kan ons dan voorzien van 
uitleg over de nieuwe ambitieplannen.  
 
Ambitieplannen 
Professionele cultuur: Cultuur is niet in een schooljaar te veranderen. Begin is wel gemaakt. 
Belangrijk om dit begin te continueren.  
Basis op orde: basis staat nu. Ook basis naar de boven- en onderkant. Dit kan wel uitgebouwd 
worden. SKOPOS heeft wel al voor één dag aangepast aanbod voor De Makers en De Denkers. 
Steengoede lessen: geen op-/aanmerkingen 
Zicht en grip op ontwikkeling: geen op-/aanmerkingen 
 
Formatieplan 
Is nog niet compleet, omdat er nog vacatureruimte is.  
Wat wel besloten is, is dat we 22 in plaats van 21 groepen willen formeren volgend schooljaar. 
Sommige groepen hebben we voorrang gegeven wat betreft de invulling van leerkracht(en).   
 
Volgend schooljaar kunnen we één LIO-stagiair toevoegen aan ons team.  
 
Personele zaken zoals langdurige afwezigheid en verschuivingen bespreken tijdens de ‘mededelingen’.  
 
  



Mededelingen 
GMR 
Er wordt een aanvraag gedaan voor ‘Technisch Voorzitter’; op die manier wil men werken aan de 
professionalisering.  
De visie rondom het omgaan met het personeel binnen SKOPOS is besproken. Hoe behoud je 
personeel? Hoe werf je nieuw personeel? 
De invulling van de directeuren wordt besproken. Hoeveel scholen/locaties stuur je aan? Heb je 
bestuurlijke taken etc. 
Stand van zaken op scholen is besproken.  
Strategisch Plan loopt tot 2026 en moet dus vernieuwd worden. Als we het nieuwe schoolplan 
bespreken willen we dat haken aan het Strategisch Plan vanuit SKOPOS.  
AB geeft aan dat ze volgend jaar stopt met de GMR.  
AB past het MR-reglement aan. Dit zal ze de volgende vergadering delen met de (G)MR.  
 
Nieuwbouw Wijbosch 
Discussie tussen gemeente en WIJ-Hoven. De school komt 500 vierkante meter te kort. SKOPOS is 
ermee bezig. 
 
Vakantierooster en urenberekening 
Calamiteitenuren op de laatste dag worden weer niet ingezet. Dit is dus geen vrije dag. We maken 
volgend schooljaar één lesuur te weinig, maar dat kan omdat we voorgaande jaren te veel lesuren 
hebben gemaakt. De MR gaat akkoord. 
 
Tevredenheidspeiling 
Goed resultaat. Slechts 23% van de ouders hebben het ingevuld. Hoe kunnen we dit percentage 
verhogen?  
De MR adviseert het resultaat terug te koppelen richting de ouders. 
 
Incident Groep 6 Hoevenbraak 
Protocol vanuit interne vertrouwenspersonen is doorlopen. Volgende keer als school stappenplan 
Meldcode Veilig Thuis doorlopen.  
 
Fides ouderavond 
Hoe was de avond bevallen voor de ouders (OMR)? Het verhaal kwam breed gedragen over. Voor 
groep 6 in Wijbosch was eerder dit schooljaar ook al een ouderavond rondom Fides. Het is dan 
prettiger dat het voor een kleinere groep is. Sommige ouders vonden het iets (30 minuten) te lang. 
 
Gezonde voeding 
We adviseren de school een voedingsbeleid op te stellen. 
 
Het Beste Idee 
Vanuit Wijbosch zijn er nu 6 ideeën gedeeld. De volgende vergadering wordt hierin een keuze 
gemaakt. 
 
Rondvraag: 

- Volgende vergadering communicatie agenderen 
 
De vergadering van 16 juni zal in The Pub plaatsvinden. 
  
 
 


